
Gdzie jest dziewięciu?
Dar chrztu świętego jest darem oczyszczenia. To dar nowego
życia z Chrystusem, który żyje i działa w swoim Kościele.
Oczyszczenie,  o  którym  dzisiaj  mówi  Ewangelia  nie  jest
chrztem,  ale  jest  wielkim  obdarowaniem  dziesięciu  ludzi
trędowatych,  przez  Pana  Jezusa.  Jest  obdarowaniem  bardzo
wielkim, gdy uświadomimy sobie, czym jest trąd. Gnije całe
ciało, odpadają kolejne członki, chory powinien żyć w izolacji
od  innych  ludzi.  Dar  oczyszczenia  trędowatych  nosi  więc
znamiona tego, co czyni w człowieku łaska chrztu świętego;
nowe życie w Chrystusie przez wiarę, wejście do wspólnoty
Kościoła,  wyrzeczenie  się  szatana.  Ewangelia  pokazuje,  że
zaledwie  jeden  z  tych  dziesięciu  docenił  wielkość
Chrystusowego  daru.  Bo  wiara  jest  serdeczną  wdzięcznością.
Pozostała  dziewiątka  gdzieś  się  rozpłynęła.  Wtedy  Chrystus
pyta:  Gdzie  jest  dziewięciu?  Żyjemy  w  wielkiej  wspólnocie
ochrzczonych  czyli  oczyszczonych  z  trądu  grzechu
pierworodnego.  Otrzymaliśmy  nieograniczony  dostęp  do  samego
źródła łaski, jakim jest Chrystus obecny w swoim Kościele.
Nasza wiara w Pana Jezusa, która nas dzisiaj przywiodła do
kościoła, jest wdzięcznością. Do nas Chrystus skieruje dzisiaj
to trudne pytanie: Gdzie jest dziewięciu? Gdzie są pozostali
ochrzczeni?  Gdzie  są  dzieci,  które  niedawno  przystąpiły
pierwszy raz do Komunii Świętej, gdzie są ich rodzice, którzy
tyle obiecywali. Gdzie są wybierzmowani, gdzie są czciciele
Serca  Jezusowego?  Niewiara  to  chłodna  niewdzięczność  tego,
który został obdarowany. [prob.] 
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